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07 Ekim 2021 

Başlama-Bitiş Saati 

17:00 - 18:05 

T.C. 

ESKİŞEHİR TEPEBAŞI BELEDİYESİ 

EKİM AYI MECLİS TOPLANTILARI 

3. BİRLEŞİM  1. OTURUMUNDA GÖRÜŞÜLEN GÜNDEM 

MADDELERİNE AİT TUTANAK 
 

 

MECLİS BAŞKANI Dt.Ahmet ATAÇ 

KÂTİP ÜYELER Ahmet İLKER - Turgut DOĞANDOR 

MEVCUT ÜYE 

SAYISI 

36 Kişi (Başkan Dahil)  

İZİNLİ ÜYELER Nazan ERŞAHİN - Şenel ALTUN 

KATILMAYANLAR  

MEVCUT ÜYELER  

Nuray AKÇASOY 

İbrahim KÖKDERE 

Hasan TUTUCU 

Hasan Hüseyin BOLAT      

Erdoğan AYDOĞMUŞ  

Hasan ÜNAL 

Mustafa ÖNDER 

Ahmet VURAL 
Fikriye GÜVEN ZAPTİYE 

Akın ÇAMOĞLU 

Hatice Canan ADLIM 

Metin GÜNDOĞDU 

Mustafa COŞU 

Fatma Banu KURT 

Zeynep ÇETİN 

Niyazi ÇETİN 

Zehra ZEYDAN 

Yaşar TEPEKAYA 

Seyfettin ÇALIŞKAN 

Mustafa BİRSEN 

Orhan DURMUŞ 

Fatih ÖZATA 

Neşe KARADEMİR 

Mustafa KAVAS 

Burhan ÇİFTER 

Ali İNCİ 

Meliha ÇELİK                

Mehmet GÜNDOĞAN 

Mustafa GÜLERYÜZ  

Emre AYDIN 

Erkan KOCA 

Zuhal SEZGİN 

Eyyüp YILMAZ 

  

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Değerli meclis üyeleri. Ekim Ayı Meclis 

Toplantıları 3. Birleşim 1. Oturumunu açıyorum. Yoklama yapalım. 

Katip Üye Ahmet İLKER: Tek tek isim okumak sureti ile yoklama yaptı. 

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Nazan ERŞAHİN, Şenel ALTUN’ u izinli sayarak 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Gündemi 

okuyalım. 

Katip Üye Ahmet İLKER:   

EKİM AYI MECLİS TOPLANTILARI 

3. BİRLEŞİM 1. OTURUMUNA AİT GÜNDEM MADDELERİ 

1. 5393 Sayılı Kanunun 18. ve 62. maddeleri gereği 2022 Mali Yılı Bütçe Taslağının 

görüşülmesi.           (Plan ve Bütçe Komisyonu)                                                             

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Evet gündemi oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Gündem maddesine geçiyoruz. 

Meclis Üyesi Hasan Hüseyin BOLAT: 

PLAN BÜTÇE KOMİSYON RAPORU 

TARİH  :04.10.2021 

KARAR:35 

 01.10.2021 Tarih ve 202 Sayılı Karar ile Meclis gündemine getirilen Tepebaşı 

Belediyesi 2022 Mali Yılı Bütçe Tasarısının Meclis’çe Plan Bütçe Komisyonuna havalesi 

sonucu inceleme yapılmış, inceleme sonucunda; 

 2022 Yılı Bütçe Tasarısı 5393 Sayılı Belediye Kanunu 65.Maddesi ve 5018 Sayılı 

Kamu Mali Yönetimi ve Kontrol Kanunu ile Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe 

Yönetmeliği hükümlerine dayanılarak hazırlandığı görülmüştür. 
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 2022 YILI BÜTÇE KARARNAMESİ ÜZERİNDE YAPILAN İNCELEMEDE; 

 Bütçe Kararnamesi’nin 5393 Sayılı Belediye Kanununun 07.06.2005 Tarih ve 2005/57 

Sayılı genelgesinde Örnek 21’e göre hazırlandığı görülmüştür, Bütçe kararnamesi 13 

Maddeden oluşmaktadır. 

 GİDER HAZIRLIK BÜTÇESİ ÜZERİNDE YAPILAN İNCELEMELER 

 1–2022 Yılı gider bütçesinin kurumsal, fonksiyonel, finansman tipi ve ekonomik 

sınıflandırma düzeylerinde yapılmış olup, belediye bütçesi içinde ana hizmet birimi olarak 

norm kadroya uygun kodlandığı görülmüştür.  

 FONKSİYONEL SINIFLANDIRMA DÜZEYİNDE 2022 YILI GİDER BÜTÇESİ;     

 Birinci düzeyi incelendiğinde; 

01 GENEL KAMU HİZMETLERİ       109.756.000,00 TL.   

03 KAMU DÜZENİ VE GÜVENLİK HİZMETLERİ               15.140.000,00 TL.       

04 EKONOMİK İŞLER VE HİZMETLER        88.791.000,00 TL.   

05 ÇEVRE KORUMA HİZMETLERİ             98.101.000,00 TL  

06 İSKAN VE TOPLUM REFAHI HİZMETLERİ                   25.270.000,00 TL  

07 SAĞLIK HİZMETLERİ          35.486.000,00 TL  

08 DİNLENME KÜLTÜR VE DİN HİZMETLERİ       33.723.000,00 TL 

10 SOSYAL GÜVENLİK ve SOSYAL YARDIM HİZ.                 23.733.000,00 TL 

TOPLAM…………………………………………………………   430.000.000,00 TL  

olduğu görülmüştür. 

 EKONOMİK SINIFLANDIRMA DÜZEYİNDE 2022 YILI GİDER BÜTÇESİ 

 Birinci düzeyi incelendiğinde; 

01 PERSONEL GİDERLERİ          59.936.000,00 TL. 

02 SOSYAL GÜVENLİK KUR. DEV. PRİMİ GİDERLERİ        9.400.000,00 TL. 

03 MAL VE HİZMET ALIM GİDERLERİ                        248.065.000,00 TL. 

04 FAİZ GİDERLERİ             8.250.000,00 TL. 

05 CARİ TRANSFERLER           10.632.000,00 TL. 

06 SERMAYE GİDERLERİ                      56.017.000,00 TL. 

09 YEDEK ÖDENEK            37.700.000,00 TL.  

 TOPLAM……………………………………………………   430.000.000,00 TL 

olduğu görülmüştür. 

         ÖDENEK CETVELİ (A Cetveli) : İncelendiğinde; 

 Bütçe teklifleri Ekonomik sınıflandırmanın 4.düzeyine göre hazırlanmıştır. Bütçenin 

ise, ekonomik sınıflandırması 2.düzeyden oluştuğu gözlenmiştir. Ödenek cetveli toplamı 

430.000.000,00 TL. tahmin edilmiştir.  
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 2-GELİRİN EKONOMİK SINIFLANDIRMASI CETVELİ (B Cetveli): 

 Gelirin ekonomik sınıflandırması cetveli incelendiğinde 4 düzeyden oluştuğu, 1.düzeye 

göre; 

01 VERGİ GELİRLERİ                                   152.582.000,00 TL 

03 TEŞEBBÜS VE MÜLKİYET GELİRLERİ                      38.744.000,00 TL 

04 ALINAN BAĞIŞ VE YARDIMLAR İLE ÖZEL GELİRLER          2.127.000,00 TL 

05 DİĞER GELİRLER                179.021.000,00 TL 

06 SERMAYE GELİRLERİ             29.636.000,00 TL 

09 RED VE İADELER                     -2.110.000,00 TL 

TOPLAM…………………………………………………………           400.000.000,00 TL 

olduğu görülmüştür. 

 Gelirin ekonomik sınıflandırmasının birinci düzeyi 01’den 06’ya kadar toplam 

402.110.000,00 TL.’dir. Bundan ret ve iadeler 2.110.000,00 TL çıkarıldığında, toplam gelir 

bütçesi 400.000.000,00 TL olarak görülmüştür. 

 3-FİNANSMANIN EKONOMİK SINIFLANDIRMASI 

 A ve B cetvellerinde ekonomik sınıflandırılmasında denklik borçlanma ile sağlandığı 

görülmüştür.  

 4-C-CETVELİ: 

 B Cetvelinde tahmin edilen gelirlerin yasal dayanakları C cetvelinde belirtilmiştir. 

 5- ÇOK YILLI GİDER BÜTÇESİ İncelendiğinde; 

 2023 yılı için% 5, 2024 yılı için % 5 artış yapıldığı görülmüştür. 

 6- İZLEYEN 2 YIL GİDER BÜTÇE TAHMİNİ CETVELİ (Fonksiyonel ve 

Ekonomik Sınıflandırma Düzeyinde Gider Bütçe Tahmin Cetveli):  

 Çok yıllı gider bütçesinde olduğu gibi artış yapıldığı görülmüştür. 

 7-ÇOK YILLI GELİR BÜTÇESİ’ İncelendiğinde; 

 2023 yılı için% 5, 2024 yılı için % 5 artış yapıldığı görülmüştür. 

 8- ÇOK YILLI FİNANSMANIN EKONOMİK SINIFLANDIRMASI CETVELİ: 

 Çok yıllı gelir ve gider bütçesinde olduğu gibi artış yapıldığı görülmüştür. 

 9-GELECEK YILLARA YAYGIN YÜKLENMELERE İZİN VERİLEN 

HİZMETLERE AİT CETVEL (G-Cetveli) ÜZERİNDEKİ İNCELEMELER: 

 G cetvelinde, İmar ve Şehircilik Müdürlüğü (Plan ve Proje Müdürlüğü), Emlak ve 

İstimlak Müdürlüğü, Park Bahçeler Müdürlüğü ile Fen İşleri Müdürlüğünün yapacağı 

yatırımlar belirtilmiştir. 

 10-MEMUR VE HİZMETLİ OLMAYANLARA VERİLECEK YOLLUKLARI 

GÖSTERİR CETVEL (H-Cetveli) ÜZERİNDEKİ İNCELEMELER: 

 Uhdesinde resmi bir görevi bulunmayan meclis ve encümen üyelerinin görevli olarak 

başka bir yere gönderildiği takdirde verilecek harcırah miktarının, bu cetvelde gösterildiği 

şekilde hesaplanması uygun görülmüştür. 

 11-İHDAS OLUNAN MEMUR KADROLARINI GÖSTERİR CETVEL K-1 

ÜZERİNDEKİ İNCELEMELER: 

 Memurlara ait bütün kadroların bu cetvelde norm kadroya uygun ve doğru olarak 

yazıldığı tespit edilmiştir. 
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  12- İHDAS OLUNAN İŞÇİ KADROLARINI GÖSTERİR K-2 CETVEL 

ÜZERİNDEKİ İNCELEMELER: 

 Sürekli işçilere ait bütün kadroların bu cetvelde norm kadroya uygun ve doğru olarak 

yazıldığı tespit edilmiştir.  

 13- 237 SAYILI KANUNA GÖRE 2022 YILINDA SATIN ALINACAK 

TAŞITLAR CETVELİ ÜZERİNDEKİ İNCELEMELER (T-1 Cetveli) : 

 Bütçe tasarısında satın alınması için ödenek konulan taşıtların cinsi ve evsafının bu 

cetvelde gösterildiği belirlenmiştir. 

 14- MEVCUT TAŞITLAR LİSTESİ (T-2 Cetveli)   

 Bütçe tasarısında mevcut taşıt listesinin hazırlandığı görülmüştür.  

 15–2022 YILI AYRINTILI HARCAMA PROGRAMI: 

 3’er aylık hedef oranlar belirlenmiş, bu oranların 

 1.3 aylık için % 12 

 2.3 aylık için % 17 

 3.3 aylık için % 30 

 4.3 aylık için % 41 olduğu görülmüştür.  

 16–2022 YILI FİNANSMAN PROGRAMI:  

 3’er aylık hedef oranlar belirlenmiş, bu oranların 

 1.3 aylık için  % 22 

 2.3 aylık için  % 23 

 3.3 aylık için  % 25 

 4.3 aylık için  % 30 olduğu görülmüştür.  

 17–2022 YILI GELİR TARİFESİ: 

 2464 Sayılı Belediye Gelirleri Kanunun 97.maddesine göre alınacak ücretlerden 

oluştuğu görülmüştür. 

 KARAR:  Meclisçe bütçe komisyonuna havale edilen Tepebaşı Belediyesi 2022 Mali 

Yılı Bütçe tasarısı ve A, B ve Finansmanın ekonomik sınıflandırma cetvelleri toplamları 

430.000.000,00 TL olması uygun görülmüş, oya sunulmuş ve oy çokluğuyla kabul edilmiştir. 

 Yüce Meclis’e arz olunur. 

 Meclis Üyesi Emre AYDIN: Sözlerime başlamadan öncesizleri saygıyla selamlıyorum. 

2022 yılı bütçe taslağıyla doğrudan ilgili olan bir konuda bilgilendirme yapmak adına söz 

almış bulunuyorum. Sayın Başkan geçtiğimiz ayki meclis toplantısında Sazova Engelsiz 

Kültür Merkezi inşaatının yıllardır tamamlanamamasıyla ilgili eleştirilerimizi yönelttiğimizde 

cevaben kültür merkezini yapmak için iller bankasından kredi talep ettiğinizi ancak iller 

bankasının belediyemize kredi vermediğini… 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ:Pardon düzelteyim. İller bankasından değil kültür 

bakanlığından talep ettik. 

 Meclis Üyesi Emre AYDIN: Bitireyim. İller bankasının belediyemize kredi 

vermediğini bir kuruş borcunuz olmadığı halde iller bankasından bir türlü kredi alamadığınızı 

hatta iller bankasının belediyeler arasında ayrımcılık yaptığını Ak Partili belediyelere kredi 

verdiğini ama CHP’li belediyelere hiçbir şekilde kredi vermediğini ifade ettiniz. Meclis 

tutanaklarıyla sabittir. Biz de bunun üzerine hem bilgilenmek hemde belediyemize yardımcı 

olmak adına iller bankasına bir ziyaret gerçekleştirdik. Ancak aldığımız bilgiler karşısında 

adeta şok olduk. Şöyle ki öncelikle belediyemizin iller bankasındaki durumu ifade ettiğiniz 
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şekilde 1 kuruş borcu yok şeklinde değil. Belediyemizin iller bankasına yaklaşık 15 milyon 

lira civarı borcu bulunmaktadır. Sanırım bu konuda bilginiz yok. İkincisi belediyemizin 

Sazova Kültür Merkezi ile ilgili iller bankasına hiçbir şekilde kredi başvurusu yok. Başvuru 

yapmadığımız halde iller bankası Sazova Kültür Merkezi için kredi vermedi demenizin 

sebebini doğrusu anlayamadık. Üçüncüsü dahada ilginç. Yine geçtiğimiz mecliste dile 

getirdiğimiz ve sizin iller bankasını suçlayarak yapımına başlayamadığınızı ifade ettiğiniz 

Çamlıca Kapalı Pazar Yeri Sosyal Tesisiyle ilgili. Burası için 2018 yılında iller bankasına 5 

milyon liralık kredi başvurusunda bulunmuşsunuz. İller bankası ise 2019 yılında seçim olması 

ve belediyede yönetim değişimi olabileceği düşüncesi ile belediyemize zorunluluğu 

olmamasına rağmen bu kredi talebinizin devam edip etmediğini sormuş. Siz ise resmi yazı ile 

artık bu krediye ihtiyaç duymadığınızı ve konuyla ilgili kredi istemediğinizi iletmişsiniz. Bu 

durum gerçekten çok vahim. Yine iller bankasından hiçbir şekilde kredi kullandırılmadığını 

söylemiştiniz. Bu konuda da tam tersi durumlarla karşılaştık. Daha geçtiğimiz ay Bağlar 

bölgesi için 3.9 milyon liralık kredi kullanılmış ve belediye hesabına geçmiş. Yine onarım işi 

için 6. Ayda kredi talebiniz olmuş 9. Ayda hesaba geçmiş. Fevziçakmak Mah. Çocuk Evi için 

kredi talebiniz olmuş sonuçlanmış hesaba geçmek üzere. Bunlar 2021 yılı. Geçtiğimiz yıllar 

ise 2020 yılında zaten iller bankasına hiçbir kredi başvurunuz olmamış. 2017 yılında 3.5 

milyon, 2016 yılında yaklaşık 12,5 milyon ve yine 2015 yılında 12,5 milyon lira kredi 

kullanmışsınız. Yani iller bankasından kredi kullanamıyoruz ifadeleriniz de gerçeği 

yansıtmıyor ne yazık ki. Bakın 2019 yılından bu yana hizmet noktasındaki eleştirilerimize her 

fırsatta hükümetin yeterli kaynak göndermediğini söylüyordunuz. Bu söylemi bütçe taslakları 

ve kesin hesaplarla rakamları ortaya koyduğumuzdan bu yana artık duymuyoruz. Bunun 

yerine şimdi de iller bankası kredi vermiyor diyorsunuz. Bir meclis üyesi arkadaşımız 

pandemiden dolayı bir şey yapamıyoruz diyor diğer meclis üyemiz kredi alamıyoruz o yüzden 

yapamıyoruz diyor. Muhakkak ki millete hizmet noktasında bahane üretmek istedikten sonra 

bahanelerin ardı arkası bitmez. Ancak biz Ak Parti grubu olarak vatandaşımıza hizmet 

noktasında her türlü bahanenizin üstüne ısrarla gideceğimizi gerçekleri ortaya koyacağımızı 

ifade ediyor teşekkür ediyorum. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Şimdi hangisini anlatayım. Son kredi 3 milyon bir 

kredi çıktı ama bunlar geçen meclisten önceki konuştuklarımızdı ondan sonra çıktı bu. 

İkincisi 1 milyon Fevziçakmak için çıktı. Bizim iller bankasından talep ettiğimiz kredi 23 

milyon. Ordan sadace 4 milyon küsür çıktı. 

 Meclis Üyesi Erdoğan AYDOĞMUŞ: 26 milyon Başkanım. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: İşte 23 milyon 26 milyon küsür. 

 Meclis Üyesi Emre AYDIN: 26 milyon kredi ne için başkanım hangi proje için. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: İşte asfalt. 20 milyon sadece asfalt. 

 Meclis Üyesi Emre AYDIN: Zannediyorum parça parça başvurular yaptınız. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Hayır hayır bütün. 3 milyon küsür 10 milyon bir 10 

milyon bir. Aklımda 23 kalmış 26 milyon. Oradan çıkan bize 4 milyon küsür. Buda meclisten 

sonra çıkan netice. Orada öyle bir yanılgı var. 

 Meclis Üyesi Emre AYDIN: Şimdi havanda su dövmemizin bir anlamı yok Başkanım. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Havanda su filan dövmem bir kere konuşurken 

lütfen dikkat edin. 

 Meclis Üyesi Emre AYDIN: Karşılıklı bakıyorum kendim içinde söylüyorum yani sizi 

bir konuyla itham etmiyorum. Geçen mecliste sazova kültür merkezi için iller bankasına gittik 

kredi alamadık dediniz. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Sazova kültür merkezi için ben iller bankasından 

kredi talep etmedim kültür bakanlığından talep ettim. Çünkü kültür bakanlığı tahsisiyle. 
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 Meclis Üyesi Emre AYDIN: Yani buradaki bir çok meclis üyesi arkadaşımız geçen 

meclisteki konuşmalarımı çok iyi biliyorlar. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Kesinlikle öyle bir şey yok benim iller bankasından 

kültür merkeziyle ilgili hiç kredi talebim olmadı.  

 Meclis Üyesi Emre AYDIN: Bizde onu söylüyoruz zaten hiç talebiniz olmamış ama 

geçen mecliste talebinizin olduğunu söylemiştiniz. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Benim talebim başka şeyler. Burada iller bankası 

taleplerimiz zaten meclisten geçiyor. Buna siz onay veriyorsunuz veya vermiyorsunuz onu 

bilemem. 

 Meclis Üyesi Emre AYDIN: Sonuç olarak şunda hem fikiriz iller bankasında herhangi 

bir ayrım söz konusu değil. Belediyemiz gayet kredi kullanıyor. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: İddia ediyorum var. 

 Meclis Üyesi Emre AYDIN: Şuanda da iller bankasına 15 milyon borcumuz var. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: 26 milyon istiyorum verdiği kredi 4 milyon. Dalga 

geçer gibi 4 milyon para yatırıldı. 

 Meclis Üyesi Emre AYDIN: Başkanım bir önceki meclistede hiç alamadığınızı 

söylemiştiniz. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Ama o zaman alamamıştık. 

 Meclis Üyesi Emre AYDIN: Şuanda iller bankasına 15 milyon borcumuz var demekki 

kredi alıyoruz. İller bankasından son 4 yılda 50 milyona yakın kredi almışız. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Bak sen söyledin en son 2017’de vermişler kredi. 

 Meclis Üyesi Emre AYDIN: 2017’de değil Başkanım 2020 yılında sizin hiç kredi 

başvurunuz olmamış ki. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Vermeyince niye müracaat edeyim. 

 Meclis Üyesi Emre AYDIN: Bunun üzerine söylenecek çokta bir şey… Tamam 

Başkanım ben bunun üzerine çok yorum yapmıyorum. Takdir vatandaşın. Teşekkür ederim. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Şimdi bakın takdir tabi ki vatandaşın. Bizim 

arkamızda vatandaş var. Bunu ben açıkça her yerde söyleyebilirim yani. Hiçbir sakladığımız 

bir şey yok. 

 Meclis Üyesi Emre AYDIN: Bir önceki mecliste kredi başvurumuz var bize vermiyor 

Ak Partili Belediyelere veriyor CHP’li Belediyelere vermiyor. Şimdi de şunu söylüyorsunuz 

vermeyeceklerse niye başvuru yapayım. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Üstüste 3-4 sene vermedi niye müracaat edeyim. 

 Meclis Üyesi Emre AYDIN: Başkanım daha bugün almışız. Geçtiğimiz ay hesaba 

geçmiş. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Kardeşim sen ya benim dediğimi anlamıyorsun 

yada ben anlatamıyorum. Bak ne diyorum üst üste kaç yıl vermedi niye müracaat edeyim. 

 Meclis Üyesi Emre AYDIN: 2015,2016,2017’ de kullanmışsınız 2021’de 

kullanmışsınız. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: 2021 şimdi işte. Şunu söyleyeyim 2019’ da 

Temmuz ayında meclisten çıkmıştır bakalım kayıtlara Ocak ayı geldi kredi yok. Tabi ben 

asfalt filan devam ettim. Özel bankalardan kredi almışımdır şu bu. Ocak ayında Yusuf Bey’le 

beraber olduk Bakan’ın sayesinde. Yusuf Bey’e anlattık. Yusuf Bey dedi ki asfaltları 

bitirmişsin. Başkanım dedim tabi bitirdiğim şeye veremezsin ama ben Temmuz’da müracaat 

etmişim Ocak ayı olmuş. Asfalt beklemez ki. Ardından dedi ki ben versem bile özel bankadan 
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alacağım üstüne 2-3’te ben koyacağım öyle vereceğim dedi. Bende dedim ki bakın dedim ben 

sizden teminat mektubu bile almamışım bankalar veriyor zaten bana dedim. Yani üstüne 2-3 

koyup vermenize gerek yok anlamında söyledim. Sonra yapımlara zaten kredi vermiyoruz 

dedi. Baktım olmayacak çıktım. Geldim o günde anlattım Kütahya Belediye Başkanı 500 

milyon bütçem var diyor %50’sini iller bankasından alıyorum diyor. Şimdi burada kimin 

yalan söylediğini kimin kandırdığını bilemiyorum. 

 Meclis Üyesi Emre AYDIN: Bakın tekrar söyleyeyim. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Bakacak bir şey yok. 

 Meclis Üyesi Emre AYDIN: Çamlıca Kapalı Pazar Yeri Sosyal Tesisiyle alakalı 2018 

yılında 5 milyon lira istemişsiniz daha sonra iller bankası 2019 yılında dönüş yapmış ve siz 

demişsiniz ki biz bu parayı artık istemiyoruz kredi kullanmak istemiyoruz. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Bakayım onun ne olduğunu araştırayım müsaade 

ederseniz. 

 Meclis Üyesi Emre AYDIN: Teşekkür ediyorum. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Bende teşekkür ederim. Evet buyurun. 

 Meclis Üyesi Fikriye GÜVEN ZAPTİYE: Başkanım sadece şeyi belirtmek istedim. 

Biz her ayın ilk haftası toplanıyoruz. Bu konuşmalar Eylül ayının başında olmuştu. Şuan iller 

bankasının resmi yazısı benim elimde. 28 Eylül 2021’de 3 milyon 900’ün onaylandığına dair 

bizden evrakları istediler. İki gün sonrada 1 milyon için istediler. Yani 28 Eylül ve 30 Eylül. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Yani meclisten sonra bu yazılar geliyor. 

 Meclis Üyesi Emre AYDIN: O zaman şu ifadenizi geri çekebilirsiniz Başkanım. 

Demek ki sadece AKP’li Belediyelere verilmiyormuş sizin ifadelerinizle CHP’li 

Belediyelerede veriliyor. Bundan dolayı ifadenizi geri çekebilirsiniz. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Yani anlaşamadıktan sonra ne diyeyim kardeşim 

ya. 

 Meclis Üyesi Fikriye GÜVEN ZAPTİYE: Talep edilenin %15’i gelmiş. 

 Meclis Üyesi Hasan TUTUCU: Başkanım arkadaşlar hazır iller bankasına gitmişken 

bizim kredilerimizin çıkması için destek verselerde vatandaş için. 

 Meclis Üyesi Mustafa KAVAS: Hasan Bey o  desteği veriyoruz zaten o konuda 

şüpheniz olmasın. 

 Meclis Üyesi Emre AYDIN: Hasan Bey’e şunu ifade ediyorum. Hiçbir kredi iller 

bankasından reddedilmiyor Hasan Bey. Bakın red yazısı hiçbir kredi talebi için gelmiyor. 

Proje bazlı kredilerde hiçbir zaman iller bankası red yazısı göndermiyor. Siz projenizi 

tamamladığınızda evraklarınızı tamamladığınızda bu krediyi zaten alıyorsunuz. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Öyle bir şey yok öyle bir şey yok. 

 Meclis Üyesi Mustafa KAVAS: Başkanım Şubat ayında ki toplantımızda Sazova  

Kültür Merkezi için 30 milyon kredi onaylamıştık hatırlarsanız. Kültür Bakanlığı dediniz ya 

orada iller bankasınıda kullandık krediyi hazırlarken. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Bakın laf karışmış olabilir. 

 Meclis Üyesi Mustafa KAVAS: Doğrudur. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Ben iller bankasından hiçbir zaman kredi istemedim 

sazova için. Varsa buradan çıkacak zaten. Bakın iller bankasıyla ilgili bir kayıt çıkmışmı 

meclisten çıkmamış. Yok çünkü. Ben Ertuğrul GÜNAY zamanında da gittim Nabi Hoca 

zamanında da gittim şimdiki Bakanımız sayesinde de gittim. Bakanımız gayet iyi karşıladı 

hatta sosyal medyada benim ziyaretimden dolayı teşekkür etmiş sağolsun eksik olmasın. 
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Geçen bir yerde tesadüf yanyana geldik teşekkür ettik kendisine. Yani iller bankasından 

sazovayla ilgili istenmiş hiçbir kredimiz yok. Laf karışmış olabilir. 

 Meclis Üyesi Mustafa KAVAS: Hayır krediyi çıkartırken geçirirken iller bankası ve 

özel bankalar diye geçirdik Şubat ayında 30 milyon borçlanırken. 

 Meclis Üyesi Fikriye GÜVEN ZAPTİYE: Hayır Şubat ayında hiç 30 milyon filan 

borçlanma geçirmedik. Başkanım sözüyle dedi ki Kültür Bakanlığı zaten benim 30 milyon 

bütçem var ben hangi birinize dağıtayım dediğini anlattı Başkanım. Biz 30 milyon hiçbir 

şekilde borçlanma geçirmedik. Onu lütfen doğru bilgi edinin. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: AKP’nin elinde olsaydı bugün bitmişti. Açıkça 

söylüyorum. 

 Meclis Üyesi Mustafa BİRSEN: Geri verin Başkanım. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Hayır niye vereyim ben ya. 

 Meclis Üyesi Mustafa BİRSEN: 10 yıl Başkanım. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Canım 5 yılda sizde kaldı. Siz niye yapmadınız o 

zaman. 

 Meclis Üyesi Mustafa BİRSEN: Size devredeli 10 yıl oldu. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: 1 yıldada biter niye yapmadınız. 

 Meclis Üyesi Mustafa BİRSEN: Bitirin bizde alkışlayalım. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Bende sizi alkışlayayım o zaman bitirseydiniz. Su 

sporlarının tahsis edildiği yerde sizdeydi. Ben istesem vermezlerdi orayı. Geldim oturdum 3. 

ayda geri istediler orayı defterdarlığı. 

 Meclis Üyesi Mustafa BİRSEN: İsteselerdi alırlardı. İstememişlerdir. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Alamazlardı yol geçen hanımı burası. Allah Allah 

istese alacakmış. 

 Meclis Üyesi Mustafa BİRSEN: İstememişlerdir. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Yol geçen hanımı burası. 

 Meclis Üyesi Mustafa BİRSEN: İstememişlerdir. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Ben istemedim alamadılar. 

 Meclis Üyesi Mustafa KAVAS: Başkanım lafınızı bölüyorum kusura bakmayın. 2021 

yılında da biliyorsunuz hem Çamlıca için hemde Sazova için hiçbir şey yapamadık. Buraları 

tamam tamamlayamıyoruz ama günden günede Belediyeye yük olarak binmeye devam 

ediyor. Çünkü maliyetlerimiz artıyor binaların yıpranması artıyor. Yani bu konuda gerçekçi 

bakmamız lazım. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Ne yapalım. 

 Meclis Üyesi Mustafa KAVAS: Yapalım Başkanım. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Ya kardeşim bakın şu 10 yıl içinde neler yapıldı 

bunlardan bir kere açıpta teşekkür etmiyorsunuz. Büyük büyük projeler yapıldı gidip 

görmediniz bile hiç biriniz tenezzül etmediniz. Yani bakın Mustafa Bey’in dediği 2009’da 

ben Belediye’yi aldığımda belediyenin bütçesi 56 milyondu 50 milyon borcu vardı. 

 Meclis Üyesi Mustafa BİRSEN: Oturduğunuz Belediye binasıda yoktu ama. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Pardon borcu sen mi ödedin? Ben şu binaya 22 

milyon para ödedim. 

 Meclis Üyesi Mustafa BİRSEN: Eyvallah. 



Ekim Ayı Meclis Toplantıları 3. Birleşim 1. Oturumuna Ait Tutanak 

Sayfa 9 / 20 

 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Altınsaraya 7 milyon para ödedim. 

 Meclis Üyesi Mustafa BİRSEN: 99 yılında nerede oturuyordunuz ilk belediyeyi 

aldığınızda şimdi nerede oturuyorsunuz bunuda göz ardı etmeyin. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: O binada ben oturmaktan iftihar ederim. 

Cumhuriyet döneminin en önemli binalarından biridir. İftihar ederim orada oturmaktan. 

 Meclis Üyesi Mustafa BİRSEN: Meclis toplantı salonunuz bile yoktu. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Olsun. Ben buraya bir şey demedim ki 22 milyon 

buraya para ödedim ben. Niye işi başka tarafa götürüyorsun. 

 Meclis Üyesi Mustafa BİRSEN: Yoo başka tarafa götürmüyorum. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: 5 yıl içinde 500 bin ton asfalt yaptım. 2009-2014 

arasında. 2004’te kaybettiğim belediyenin topraklarının aynısını bulamadım daha kötüsünü 

buldum Tepebaşında. 

 Meclis Üyesi Mustafa BİRSEN: 2014’te de bir kat fazlasını buldunuz Başkanım yeni 

yasayla birlikte. Farklı farklı arsalar farklı farklı mülkler buldunuz bunda değişen bir şey yok. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Öyle bir şey olabilir mi ya. Evet devam edelim 

arkadaşlar. 

 Meclis Üyesi Orhan DURMUŞ: Ben arzu ederseniz, müsaade de ederseniz grubumuz 

adına bütçenin geneli üzerindeki görüşlerimizi eleştirilerimizi dikkatinize sunmak istiyorum. 

Sonrasında isterseniz oylamaya geçebiliriz. 

 Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Tabi. 

 Meclis Üyesi Orhan DURMUŞ: Sayın Başkan, değerli meclis üyeleri; Sözlerime 

başlarken sizleri, sevgi ve saygıyla selamlıyorum. Meclisimizin 01 Ekim 2021 tarihli meclis 

toplantısında, Plan ve Bütçe Komisyonuna gönderilen, Tepebaşı Belediyesi 2022 yılı bütçesi 

için, alınan çoğunluk kararına katılmadığımızı ve aşağıda belirttiğimiz eleştiriler gerekçesiyle, 

kabul etmediğimizi belirtmek istiyoruz. Meclise sunulan 2022 yılı bütçesi’nde yer alan 

rakamları incelediğimizde; içinde bulunduğumuz 2021 yılına göre, %19,44 oranında 

arttırıldığı görülmektedir. Hazırlanan 2022 yılı bütçesine genel olarak bakıldığında, 5393 

Sayılı Belediye Kanununun 14. Maddesinde belirlenen, temel belediye hizmetleri için ayrılan 

rakamlardan bazılarının, yetersiz olduğunu ifade etmek istiyoruz. Diğer taraftan hazırlanan 

bütçeye, performans odaklı baktığımızda da hem gider bütçesi yönünden ve hem de gelir 

bütçesi yönünden, hazırlanan 2022 yılı bütçesinin gerçekleşme oranı, oldukça düşük 

kalacaktır. Bu durumu, geçen yıl yapılan bütçe görüşmelerinde de dile getirmiştik ve zaman 

bizi haklı çıkarıyor. Hatırlanacağı üzere, 2020 yılı bütçe gerçekleşme oranı (gider kalemleri 

yönünden) %82,5 da kalmıştı. Bu durum, gerçekçi bütçe yapılmadığını, hayali rakamlara 

dayalı olarak yapılan bütçenin amacının, borçlanma miktarını ve doğrudan temin miktarını 

artırmak olduğunu düşündürmektedir. Bu durumdan kaçınılmalıdır. Nitekim Sayıştay 

Raporlarında bu husus, tenkit konusu yapılarak, dikkat çekilmiştir. Değerlendirmelerimizi 

maddeler halinde sıralayacak olursak: 

1. Hazırlanan 2022 Bütçesini, kalıcı yatırımlar diyebileceğimiz “sermaye giderleri” 

açısından incelediğimizde, 2022 yılı için ayrılan rakamın, 56.017.000 TL. (2021 için, 

32.469.000TL.) olarak belirlendiği ve toplam bütçenin ancak %13’üne (2021 için %9) karşılık 

geldiğini görmekteyiz. Bu rakam son derece yetersizdir, düşük kalmaktadır. Daha önceki 

oturumlarda da ifade ettiğimiz gibi, genel olarak, ilçe belediyeleri ölçeğinde olan belediyeler 

için bu oran %25 civarındadır. Dolayısıyla Tepebaşı Belediyesi, ortalamanın %12 oranında 

gerisinde kalmaktadır. Bizim beklentimiz, kalıcı yatırımlara ayrılacak bütçe ödeneklerinin 

artırılmasıdır. 

2. Belediyenin asli görevlerini yürüten ve en önemli yatırımcı müdürlük olan Fen 

İşleri Müdürlüğü’nün 2022 yılı bütçesi için ayrılan ödenek, 84.861.000 TL. (2021 için, 
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61.999.000 TL.) ve oransal olarak toplam bütçenin %19,7’sidir. Geçen yıla göre %2,7 

oranından bir artış yapılmasına rağmen, maalesef yeterli değildir. Daha önceki toplantılarda, 

ısrarla dile getirdiğimiz üzere, yatırımlara ayrılan pay açısından Türkiye ortalaması %32’dir. 

Dolayısıyla bu oran, Türkiye ortalamalarının altındadır ve yaklaşık 370.000 vatandaşımızın 

yaşadığı Tepebaşı İlçesi için, yetersizdir. 

3. Tepebaşı Belediyesi’nin borçları, yıllar itibariyle sürekli artarak, devam etmektedir. 

2022 yılına, yaklaşık 330.000.000 TL. borçla gireceğini tahmin ettiğimiz belediyemizin 

borçları, kesinleşen gelir bütçesini aşmaktadır. (2020 yılı kesin hesap raporunda görülen 

243.990.161 TL.) Bu noktada kanuni sınırlara dikkat edilmelidir.  Sürekli gelecekten tüketen 

bir belediye bütçesi vardır ve bu durum kaygı vericidir. Dolayısıyla, kaynakların etkin ve 

verimli kullanılması gerekir. 

4. Basın Yayın ve Halkla İlişkiler Müdürlüğü için ayrılan ödenek tutarı, 2022 yılı için 

7.669.000 TL.’dir ve bize göre yüksektir. Belediyemiz, yaptığı faaliyetlerin reklamını yapmak 

yerine, daha fazla yatırım yapmalıdır. Her yıl bu kalemde yapılacak olan sadece 1 milyon 

liralık bir tasarrufla, Sazova Kültür Merkezi inşaatı, çoktan tamamlanmış olurdu. 

5. Benzer şekilde, Kırsal Hizmetler Müdürlüğü için ayrılan bütçe rakamları, yeterli 

değildir. 6360 sayılı kanunla Tepebaşı Belediyesine bağlanan ve köyden mahalleye dönüşen, 

kırsal kesim için, daha fazla hizmet üretilmelidir, bunun için de daha fazla kaynak 

ayrılmalıdır. Bu tutarın, toplam bütçe içinde, en az %5 civarında olması öneriyoruz. 

Hazırlanan 2022 yılı bütçesinde bu oran %1 bile değildir. (3.254.000 TL. ve %0,75) Kırsal 

bölgelerimizden, Belediyemize devredilen arsa ve tarlaların satışından elde edilen kaynak 

kadar bile, bu bölgelere hizmet için kaynak ayrılmamaktadır. 

6. Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü için ayrılan bütçe de bize göre fazladır, tasarruf 

edilmelidir. 

7. Diğer taraftan, Vergi Gelirleri oldukça düşüktür. Belediyenin öz gelirlerini artırması 

gerekir. 

8. “Gelir Bütçesi” için öngörülen rakamların da gerçekçi olmadığını düşünüyoruz. 

Örneğin; Lojman Kira gelirlerinde, Sosyal Tesis Kira Gelirlerinde, herhangi bir 

tahakkuk ve tahsilat olmadığı halde, her yıl gelir bütçesi kalemleri içine yazılması, oldukça 

gariptir, ciddiyetten uzaktır. Diğer taraftan, “Para Cezaları” kaleminde görülen 10.949.000 

TL. de afakidir. Geçen yılki gerçekleşme oranlarına bakıldığında, bu tutarın ancak yarısı 

gerçekleşmektedir. Dolayısıyla %50 oranında revize edilmelidir. Bütçede öngörülen 

gelirlerin, büyük bir kısmı hayali ve âfâkîdir. Bu gelirlerin gerçekleşmesini biz de isteriz 

ancak, gerçekçi olmak gerekirse, bu pek mümkün görünmüyor. 

9. Hazırlanan 2022 Bütçesinin genelinde, ezberci ve rutin bir çalışmanın örneklerini de 

görüyoruz. Örneğin: diğer gelirler içinde gösterilen faiz gelirleri rakamları, her yıl gerçekleşen 

rakamların 8-10 katı şeklinde tahmin ediliyor ki bu durum gerçekçi değildir. Bakınız, 2020 

yılı kesin hesabına baktığımızda, bu gelir kalemleri için, bütçede 150.000 TL. gelir tahmini 

öngörüldüğü halde, gerçekleşme rakamının 14.746 TL. olduğunu görüyoruz. Yani ancak onda 

biri oranında gerçekleşiyor. Bu durum ise hep söylediğimiz gibi, hayalci, ezberci, rutin bir 

bütçe yapıldığını göstermektedir. 

10. Gelir bütçesi içerisinde yer alan gelir tarifesinde, şehir dışına nakli yapılacak 

cenazelerden, kilometre başına 1,5 TL. ücret alınmasını, doğru bulmuyoruz ve 

onaylamıyoruz. 

11. Daha önce de dikkat çektiğimiz üzere, Gelir Tarifesinin 6.12.1.d.6 kalemindeki 

saat aralıklarının, uygulanabilir olmadığını düşünüyoruz. Bu durum önceki yıl komisyonda 

düzeltildiği halde, bu yıl aynen ve tekrar yazılması, “kes-kopyala-yapıştır” kolaycılığına ve 

ezberciliğine örnektir. 
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Sonuç olarak; Hazırlanan 2022 yılı bütçesi’nin, Tepebaşı İlçemizde yaşayan yaklaşık, 

370.000 vatandaşımızın hizmet beklentilerinin, yeterince karşılanamayacağı ve hazırlanan 

2022 yılı bütçesi’ndeki rakamların çelişkili, tutarsız ve yetersiz olması nedeniyle, Tepebaşı 

Belediyesi 2022 Yılı Bütçesi’nin bazı maddelerine “red oyu” vereceğimizi ifade etmek 

istiyoruz. Belediye Meclisine saygıyla arz ederiz. 

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Her yıl olduğu gibi “kes-kopyala-yapıştır” 

teşekkür ediyorum. Buyurun. 

Katip Üye Turgut DOĞANDOR: Sayın Başkanım değerli meclis üyeleri. Öncelikle 

Fırat Kalkanı bölgesinde 1 askerimizin şehit olduğu bilgisini edindik. Öncelikle şehidimize 

Allah’tan rahmet diliyoruz. Ülkemizin başı sağolsun. 5393 sayılı belediye kanununun 18. 

Maddesi a bendi gereği meclise havale edilmiş bulunan Tepebaşı Belediyemizin 2022 mali 

yılına ait bütçe programı taslağına ilişkin CHP grubu adına olumlu görüşlerimizi paylaşmak 

adına söz almış bulunuyorum. Tepebaşı Belediyesi’nin 2022 yılı bütçe taslağının kaynak 

ihtiyaçları arasında bağlantı kurularak ve mahalli idareler bütçe ve muhasebe yönetmeliğinin 

ilgili hükümlerine uyularak yapıldığını görmekteyiz. Bütçede belediyemiz sınırlarında 

yaşayan insanlarımıza hizmetleri eşit olarak dağıtmaya azami ölçüde dikkat edildiğini 

gözlemekteyiz. 2022 yılı bütçe taslağı önceki yıllarda olduğu gibi stratejik planlar ile 

performans ölçütlerine ve fayda-maliyet analizleri ile kurumsallaşma öngörüsü göz önüne 

alınarak hazırlanmıştır. Yine bütçe işlevsel ve ekonomik verilere uygulama sonuçlarına 

açıklık doğruluk ve saydamlık ilkeleri esas alınarak hazırlanmıştır. Yasal olarak bulunması 

gereken ödenek a cetvelinde bulunan ödenek tablosunun bölge ihtiyaçları açısından doğru 

hazırlandığı yasalara ve yönetmeliklere uygun olarak düzenlendiği görülmektedir. Yine 

bütçenin 5393 sayılı belediye kanununun 62. Maddesi 5018 sayılı kamu mali yönetimi ve 

kontrolü kanunu ve mahalli idareler bütçe ve muhasebe yönetmeliğinin ilgili hükümlerine 

uygun olarak hazırlanmış olduğunu görmekteyiz. 2022 yılı bütçesinin proje ve performans 

faaliyetleri ile bunların kaynaklarının stratejik planlamada yer alan misyon vizyon stratejik 

amaç ve hedeflerine uygun olarak hazırladığını görüyoruz. Eğer burada ki rakamlara da dikkat 

edecek olursak gider bütçemizden başlıyorum. 430.000.000,00 TL olarak tahmin edilen 

bütçemizin Fen İşleri Müdürlüğüne 84.861.000,00 TL, Temizlik İşleri Müdürlüğüne 

61.561.000,00 TL. Park ve Bahçeler Müdürlüğüne 33.318.000,00 TL ayrıldığını görmekteyiz. 

Burada tabi ki kent halkına en iyi hizmeti verebilme adına Fen İşleri, Temizlik İşleri 

Müdürlüğü, Park ve Bahçeler Müdürlüğüne payların çoğu ayrılarak vatandaş menfaatlerinin 

ve temel gereksinimlerinin ön planda tutulduğu görülmektedir. Bunun karşılığında da 

gelirlerimizin 152.582.000,00 TL’lik kısmı vergi gelirlerinden 172.021.000,00 TL’lik kısmı 

diğer gelirlerden kaynaklanan, 58.000,00 TL’lik kısmı diğer teşebbüs ve mülkiyeti 

gelirleridir. Belediye birimleri içerisinde yapılan incelemeler neticesinde Belediye birimleri 

için A cetvelinde 430.000.000,00 TL ödenek tahmin edildiği buna karşılık da gelir olarak B 

cetvelindeki 400.000.000,00 TL. gelir tahmin edildiği, finansmanın ekonomik 

sınıflandırmasında 30.000.000,00 TL. borçlanma ile bütçenin denkliğinin sağlandığı tespit 

edilmiştir. Eklerin usul esaslara iç ve dış borçlanma ve ödeme öngörülerine uygun ve yasal 

olduğu görülmektedir. Ak Parti’nin de eleştirilerini kabul etmemiz mümkün değildir. 

Gerçekleşme oranlarının düşük kalacağı eleştirisini kabul etmemiz mümkün değildir. 

Gerçekleşme oranlarımız %85’in üzerindedir. Bilakis bu yılda bütçe taslağımız gerçekleşme 

oranının yüksek olması amacı güdülerek hazırlanmıştır. Basın Yayın Müdürlüğünün reklam 

amacı olarak ifade edilmesini doğru bulmuyoruz. Müdürlüğümüz faaliyetlerini incelerseniz 

amacını iyi anlayabilirsiniz. Belediyemiz sosyal belediyecilik anlayışını benimsemektedir. Bu 

nedenle ilgili müdürlük faaliyetleri bizim için önem arz etmektedir. Tablo 

değerlendirmelerindeki olumlu ivmeler Tepebaşı Belediyesi organlarındaki dinamik 

planlamalar ile mali ve maddi gücünü sürekli artırdığını ortaya çıkartmaktadır. Bütçe her yıl 

artan ivme ile sağlıklı ve güçlü bir yapıya sahiptir. Bütçe hedeflere ulaşmak için hangi 

kaynaklardan hangi miktarlarda ve oranda karşılanacağına ilişkin sağlıklı bilgileri 

içermektedir. Kaynak ihtiyacının faaliyet maliyetlerinin genel yönetim giderlerinin ve diğer 

idarelere transfer edilecek kaynakların tespit ve dağılımı kurumsal olarak yapılmıştır. 
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Performans, yatırım programı ve stratejik planlar açısından uygun ve olumlu bulduğumuz 

Tepebaşı Belediyesi 2022 Mali Yılı Bütçesine CHP grubu olarak olumlu oy vereceğimizi 

bildiriyorum. Bütçenin gerek ekonomik gerekse diğer kriterlere göre değerlendirilmesinde 

bütçenin gerçekçi bir temele oturduğunu gözlemlemekteyiz. Bu bütçeyi hazırlayan önce 

Belediye Başkanımıza, Belediye çalışanlarımıza çok teşekkür ediyoruz. Eskişehir’e ve 

Tepebaşı halkına hayırlı olmasını diliyoruz. 

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Teşekkür ederim. Evet buyurun Fikriye Hanım. 

Meclis Üyesi Fikriye GÜVEN ZAPTİYE: Sayın Başkanım, değerli meclis üyeleri. 

Orhan Bey’in eleştirilerinde bütçenin gerçekleşme oranları ile ilgili bir takım bilgiler sundu. 

Benim önümde de bir rapor var 2018 yılında 250 milyon bütçemizin gerçekleşme oranı 

%88.68 2019 yılı 265 milyon bütçemizin %99.87 gerçekleşme oranı 2020 yılında 310 

milyonluk bütçemizin %82.42 gerçekleşme pandemi dönemi olmasına rağmen. Birde sermaye 

giderleriyle ilgili her sene bu sermaye giderleri çok düşük kaldığına dair eleştiriler alıyoruz. 

Ben bu konuyla ilgili kısa bir bilgilendirme yapmak istiyorum. Bütçe tekniğinde bakıldığında 

06 sermaye giderleri diye bir kodumuz var. Biz oraya 2018 yılında 29.566.000.00 TL. bir 

ödenek koymuşuz. Bunun yılı içinde 22.778.000,00 TL. sini harcamışız. Ancak sermaye 

giderlerine konu olan ayrıca 3.8 kodundada yıllar itibariyle hizmet binası ve yol bakım ve 

onarım giderleri kodu altında yine sermaye giderleri için harcanan 8.769.504,00 TL. ile 29 

milyon 31 milyon 548 bin 202’ye tekabül etmektedir. 2019 yılında 20.609.000,00 TL. lik 

sermaye giderleri 23 milyonu yıl içinde kullanılmış 3.8 kodundan 3.916.000,00 TL. harcama 

yapılarak 20 milyon 27 milyon 764 bin 396 olarak gerçekleşmiş. 2020 yılında pandemi 

döneminde 21.471.000,00 TL. konulan sermaye gideri ödeneği 6 milyon 106 harcanmasına 

rağmen diğer harcama kaleminde 3.8’de 14.301.772’lik ilavesiyle 20.408.000,00 TL. ye 

ulaşmıştır. Bu konu hakkında bilgi vermek istedim arkadaşlara. Teşekkür ederim. 

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Teşekkür ederim. Evet ne yapıyoruz şimdi. 

Meclis Üyesi Orhan DURMUŞ: Sayın isterseniz yol açıcı olmak ve kolaylaştırmak 

adına. Öncelikle bütçe kararnamesini oylayacağız. Bütçe kararnamesinde bizim kabul 

ettiğimiz onayladığımız maddeler var onları ayrıca oylayalım arzu ederseniz. Sonraki 

aşamada fonksiyonel sınıflandırmayla cetvelini içeriğine girmeden sadece isim okumak 

suretiyle yine gelir tarifesini ve gelir bütçesini aynı şekilde ve harcama programı ve 

finansman programını da isim belirtmek suretiyle oylamaya sunabiliriz. Bu anlamda daha 

kolay bir yol izleyebiliriz diye düşünüyorum. Bütçe kararnamesini Ak Parti grubu olarak 

kayıtlara geçsin diye söylüyorum. 1.2.3. ve 6. Maddeleri red, diğer maddelere de kabul 

yönünde oy kullanacağız. Dolayısıyla ikiye bölünmek suretiyle oylanması daha pratik 

olacaktır.  

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Evet önce komisyon raporunu oylayacağız. 

Komisyondan geldiği gibi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oyçokluğuyla 

kabul edilmiştir. Evet 2022 yılı bütçe kararnamesinide Ak Parti Meclis Üyelerimiz 1.2.3. ve 6. 

Maddeye red oyu veriyorlar. 1.2.3. ve 6. Maddeleri oyluyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 

Oyçokluğuyla kabul edilmiştir. Şimdi diğer maddeleri yani 4.5.7.8.9.10.11.12. ve 13. 

Maddeleri oyluyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. 
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2022 YILI BÜTÇE KARARNAMESİ  

Madde 1- Belediye birimleri için “ (A) Ödenek Cetvelinde”  gösterildiği gibi toplam (430.000.000,00 

) TL. ödenek tahmin edilmiştir. (Oylama yapıldı. Ak Parti Grubunun 13 Red oylarına karşılık, 

CHP 22, MHP 1 kabul oy kullanılarak oyçokluğuyla kabul edilmiştir.)  
Madde 2-  Belediye bütçesinin gelirleri “(B) Gelirlerin Ekonomik Sınıflandırması”  cetvelinde 

gösterildiği gibi toplam (400.000.000,00 )TL. olarak tahmin edilmiştir. (Oylama yapıldı. Ak Parti 

Grubunun 13 Red oylarına karşılık, CHP 22, MHP 1 kabul oy kullanılarak oyçokluğuyla kabul 

edilmiştir.)  
Madde 3- 2022 Yılı gider bütçesinde yer alan  ödeneklere, gelir bütçesinde tahmin edilen gelirler ile 

finansmanın ekonomik sınıflandırması tablosundaki net borç stoku (30.000.000,00) TL.karşılık 

gösterilmek suretiyle denklik sağlanmıştır. (Oylama yapıldı. Ak Parti Grubunun 13 Red oylarına 

karşılık, CHP 22, MHP 1 kabul oy kullanılarak oyçokluğuyla kabul edilmiştir.)  
Madde 4- Gelir çeşitlerinin yasal dayanakları (C)cetvelinde gösterilmiştir. Yasal dayanağı 

bulunmayan gelir tahsil edilemeyecektir. (Oylama yapıldı. Oybirliğiyle kabul edilmiştir.)  

Madde 5- 6245 sayılı Harcırah Kanununun 8’inci maddesi gereğince memur ve hizmetli 

olmayanların yurt içi ve yurt dışı gezi ve görevlerinde verilecek günlük ve yol giderleri bağlı (H) 

cetvelinde gösterilen miktarlar üzerinden ödenecektir. (Oylama yapıldı. Oybirliğiyle kabul 

edilmiştir.)  
Madde 6- Bütçeye cetveller eklenmiştir. 

1-Bütçe Kararnamesi  

2-Ödenek Cetveli -A (Örnek-14),  

3-Gelirlerin Ekonomik Sınıflandırması-B Cetveli (Örnek-15),  

4-Finansmanın Ekonomik Sınıflandırması Cetveli (Örnek-16),  

5-Gelirlerin Yasal Dayanağını Gösterir ( C) Cetveli (Örnek-17), 

6-Çok Yıllı Gider Bütçesi Cetveli(Örnek-18) 

7-Fonksiyonel ve Ekonomik Sınıflandırma Düzeyinde  Giderler Cetveli (Örnek-7) 

8-Fonksiyonel ve Ekonomik Sınıflandırma Düzeyinde İzleyen İki Yıl Bütçe Tahmini Cetveli (Örnek-

8) 

9-Çok Yıllı Gelir Bütçesi Cetveli(Örnek-19) 

10-Çok Yıllı Finansmanın Ekonomik Sınıflandırması Cetveli(Örnek-20) 

11-Gelecek Yıllara Yaygın Yüklenmeleri Kapsayan Taahhütler (G) Cetveli (Örnek-21), 

12-Memur Olmayanlara Verilecek Yollukları Gösterir (H) Cetveli (Örnek-22), 

13-İhdas Olunan Memur Kadrolarını Gösterir K-1 Cetveli (Örnek-23) 

14-İhdas Olunan İşçi Kadrolarını Gösterir K-2 Cetveli (Örnek-24) 

15-237 sayılı Taşıt Kanununa Göre Satın Alınacak Taşıtları Gösterir (T-1) Cetveli (Örnek-25), 

16-Mevcut Taşıtları Gösterir Cetvel (T-2) Cetveli (Örnek-26) 

17- Ayrıntılı Harcama Programı (Örnek-27), 

18- Finansman Programı (Örnek- 28), 

19-2020 Yılı Belediye Gelir Tarifesi 

(Oylama yapıldı. Ak Parti Grubunun 13 Red oylarına karşılık, CHP 22, MHP 1 kabul oy 

kullanılarak oyçokluğuyla kabul edilmiştir.)  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Madde 7- Vergi Resim Harç ve Katılım paylarının tahsil süreleri 2464 sayılı Belediye Gelirleri 

Kanunu ile 1319 sayılı Emlak Vergisi Kanunun'da gösterilen zamanlarda diğer gelirler ise Meclisce 

tayin edilecek zamanlarda 2 eşit taksitle tahsil edilir. (Oylama yapıldı. Oybirliğiyle kabul 
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edilmiştir.)  

                  Belediyemize ait ilan reklam vergisinin tahsilat dönemi Mayıs ve Kasım ayları, 

Harcamalara Katılım Paylarının tahsilat dönemi Nisan ve Ekim aylarıdır. Bu gelirler haricinde 

Meclisce çıkarılacak çeşitli Yönetmeliklerde ve Gelir tarifesinde yer alan ücretlerin tahsilat 

dönemlerini Encümen tesbit edebilir. 

 

Madde 8- Yolda kalan Muhtaçlar için gideceği ile kadar tren veya otobüs bileti almak koşulu ile 

gönderilir.(Oylama yapıldı. Oybirliğiyle kabul edilmiştir.) 

Madde 9- 657 sayılı Kanuna tabi Belediyemizde Çalışan Zabıta ve Güvenlik Personeline ödenecek 

aylık fazla çalışma mesai ücretlerinin Başbakanlığın 2022 Yılında Yayınlayacağı Bütçe Kanununda 

belirtilen Belediyemiz nüfus katogorisindeki üst limit üzerinden aylık maktudan ödenir.  

(Oylama yapıldı. Oybirliğiyle kabul edilmiştir.)  
Madde 10- 5393 Sayılı Belediye kanununun 49.maddesi gereği Belediye Meclis üyesinden başkan 

yardımcısı olarak görevlendirilen meclis üyesine Belediye başkanının ödeneğinin 2/3' oranında maaş 

verilir. Meclis başkan ve üyelerine, meclis ve komisyon toplantılarına katıldıkları her gün için 

belediye başkanına ödenmekte olan aylık brüt ödeneğin günlük tutarının üçte biri tutarında huzur 

hakkı ödenir.(Oylama yapıldı. Oybirliğiyle kabul edilmiştir.)  
Madde 11- Belediye ve Bağlı Kuruluşları İle Mahalli İdare Birlikleri Norm Kadro İlke ve 

Standartlarına Dair Yönetmeliğin 24.maddesi gereği,Belediyemiz için tespit olunan Memur Norm 

Kadro sayısının yüzde yirmisi oranında 2022 Mali Yılında kullanılmak üzere geçici işçi vizesi 

verilmiştir. (Oylama yapıldı. Oybirliğiyle kabul edilmiştir.)  
Madde 12- 2022 Yılı Mali Yılı Bütçe Kanununun (H), (I), (K) ve analitik bütçe harcama kalemleri 

cetvelleri ile belirtilecek parasal limitler ve değişiklikler bu bütçe kararnamesi içinde geçerlidir.  

(Oylama yapıldı. Oybirliğiyle kabul edilmiştir.) 

Madde 13-  01 Ocak 2022 tarihinde yürürlüğe girecek olan bu kararname hükümlerini, Belediye 

Başkanı Yürütür.(Oylama yapıldı. Oybirliğiyle kabul edilmiştir.) 

 

Bu kararname 13 maddeden oluşmaktadır. (Oylama yapıldı. Oybirliğiyle kabul edilmiştir.)  
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Dt. Ahmet 

ATAÇ CHP X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     

Nuray 

AKÇASOY CHP X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     
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İbrahim 

KÖKDERE CHP X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     
Hasan 

TUTUCU CHP X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     
Hasan Hüseyin 

BOLAT CHP X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     
Erdoğan 

AYDOĞMUŞ CHP X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     
Hasan ÜNAL 

CHP X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     
Mustafa 

ÖNDER CHP X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     
Ahmet İLKER 

CHP X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     
Ahmet VURAL 

CHP X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     
Fikriye 

GÜVEN 

ZAPTİYE CHP 
X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     

Akın 

ÇAMOĞLU CHP X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     
Turgut 

DOĞANDOR CHP X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     
Hatice Canan 

ADLIM CHP X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     
Metin 

GÜNDOĞDU CHP X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     
Nazan 

ERŞAHİN CHP İZİNLİ İZİNLİ İZİNLİ İZİNLİ İZİNLİ İZİNLİ İZİNLİ İZİNLİ İZİNLİ İZİNLİ İZİNLİ 

Mustafa COŞU 
CHP X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     

Fatma Banu 

KURT CHP X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     
Zeynep ÇETİN 

CHP X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     
Niyazi ÇETİN 

CHP X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     
Zehra 

ZEYDAN CHP X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     
Yaşar 

TEPEKAYA CHP X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     
Seyfettin 

ÇALIŞKAN CHP X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     X     
Mustafa 

BİRSEN AKP   X     X     X   X     X       X   X     X     X     X     X     
Orhan 

DURMUŞ AKP   X     X     X   X     X       X   X     X     X     X     X     
Fatih ÖZATA 

AKP   X     X     X   X     X       X   X     X     X     X     X     
Neşe 

KARADEMİR AKP   X     X     X   X     X       X   X     X     X     X     X     
Mustafa 

KAVAS AKP   X     X     X   X     X       X   X     X     X     X     X     
Burhan 

ÇİFTER AKP   X     X     X   X     X       X   X     X     X     X     X     
Ali İNCİ 

AKP   X     X     X   X     X       X   X     X     X     X     X     
Meliha ÇELİK 

AKP   X     X     X   X     X       X   X     X     X     X     X     
Mehmet 

GÜNDOĞAN AKP   X     X     X   X     X       X   X     X     X     X     X     
Mustafa 

GÜLERYÜZ AKP   X     X     X   X     X       X   X     X     X     X     X     
Emre AYDIN 

AKP   X     X     X   X     X       X   X     X     X     X     X     
Erkan KOCA 

AKP   X     X     X   X     X       X   X     X     X     X     X     
Zuhal SEZGİN 

AKP   X     X     X   X     X       X   X     X     X     X     X     
Eyyüp 

YILMAZ MHP   X     X     X   X     X       X   X     X     X     X     X     

Şenel ALTUN 

İYİ 

PART

İ 
İZİNLİ İZİNLİ İZİNLİ İZİNLİ İZİNLİ İZİNLİ İZİNLİ İZİNLİ İZİNLİ İZİNLİ İZİNLİ 

 
2022 Mali Yılı Bütçe Kararnamesinin 1,2,3 ve 6. maddeleri (23) Kabul Oy (13) Red Oy, diğer maddeleri ise 36 oy kullanarak 
"Oyçokluğuyla" Kabul edilmiştir.  
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Dt. Ahmet ATAÇ CHP X     X                                                     

Nuray 

AKÇASOY CHP X     X                                                     
İbrahim 

KÖKDERE CHP X     X                                                     
Hasan TUTUCU CHP X     X                                                     
Hasan Hüseyin 

BOLAT CHP X     X                                                     
Erdoğan 

AYDOĞMUŞ CHP X     X                                                     
Hasan ÜNAL CHP X     X                                                     
Mustafa ÖNDER CHP X     X                                                     
Ahmet İLKER CHP X     X                                                     
Ahmet VURAL CHP X     X                                                     
Fikriye GÜVEN 

ZAPTİYE CHP X     X                                                     
Akın ÇAMOĞLU CHP X     X                                                     
Turgut 

DOĞANDOR CHP X     X                                                     
Hatice Canan 

ADLIM CHP X     X                                                     
Metin 

GÜNDOĞDU CHP X     X                                                     
Nazan ERŞAHİN CHP İZİNLİ İZİNLİ                                                 
Mustafa COŞU CHP X     X                                                     
Fatma Banu 

KURT CHP X     X                                                     
Zeynep ÇETİN CHP X     X                                                     
Niyazi ÇETİN CHP X     X                                                     
Zehra ZEYDAN CHP X     X                                                     
Yaşar 

TEPEKAYA CHP X     X                                                     
Seyfettin 

ÇALIŞKAN CHP X     X                                                     
Mustafa BİRSEN AKP X     X                                                     
Orhan DURMUŞ AKP X     X                                                     
Fatih ÖZATA AKP X     X                                                     
Neşe 

KARADEMİR AKP X     X                                                     
Mustafa KAVAS AKP X     X                                                     
Burhan ÇİFTER AKP X     X                                                     
Ali İNCİ AKP X     X                                                     
Meliha ÇELİK AKP X     X                                                     
Mehmet 

GÜNDOĞAN AKP X     X                                                     
Mustafa 

GÜLERYÜZ AKP X     X                                                     
Emre AYDIN AKP X     X                                                     
Erkan KOCA AKP X     X                                                     
Zuhal SEZGİN AKP X     X                                                     
Eyyüp YILMAZ MHP X     X                                                     

Şenel ALTUN 
İYİ 

PARTİ 
İZİNLİ İZİNLİ                                                 

 

2022 Mali Yılı Bütçe Kararnamesinin 1,2,3 ve 6. maddeleri (23) Kabul Oy (13) Red Oy, diğer maddeleri ise 36 oy kullanarak 

"Oyçokluğuyla" Kabul edilmiştir. 

 

 

 

 

 

 

Mali Hizmetler Müdürü Süleyman UGUZ: 

2022 YILI GİDER BÜTÇESİ FONKSİYONEL SINIFLANDIRMANIN BİRİNCİ DÜZEYİ 

FONKSİYONEL SINIFLANDIRMAYA GÖRE ÖDENEK TEKLİFLERİ İCMALİ 

KURUMSAL ADI 
KURUMSAL 

KODU 
FONKSİYONEL KODU 

BÜTÇESİ 

HAZIRLANAN 

2022 YILI 
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ÖZEL KALEM MÜDÜRLÜĞÜ 46261802 01 GENEL KAMU HİZMETLERİ 4.707.000,00 

KADIN VE AİLE HİZMETLERİ 

MÜDÜRLÜĞÜ 
46261803 

10 SOSYAL GÜVENLİK VE SOSYAL 

YARD.HİZ. 
1.576.000,00 

İNSAN KAYNAKLARI VE EĞİTİM 

MÜDÜRLÜĞÜ 
46261805 01 GENEL KAMU HİZMETLERİ 2.415.000,00 

BASIN YAYIN VE HALKLA İLİŞKİLER 

MÜDÜRLÜĞÜ 
46261807 01 GENEL KAMU HİZMETLERİ 7.669.000,00 

SAĞLIK İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ 46261809 07 SAĞLIK HİZMETLERİ 26.645.000,00 

BİLGİ İŞLEM MÜDÜRLÜĞÜ 46261810 01 GENEL KAMU HİZMETLERİ 5.377.000,00 

DIŞ İLİŞKİLER MÜDÜRLÜĞÜ 46261812 01 GENEL KAMU HİZMETLERİ 2.511.000,00 

DESTEK HİZMETLER MÜDÜRLÜĞÜ 46261813 01 GENEL KAMU HİZMETLERİ 21.046.000,00 

VETERİNER İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ 46261814 07 SAĞLIK HİZMETLERİ 8.841.000,00 

KIRSAL HİZMETLER MÜDÜRLÜĞÜ 46261815 04 EKONOMİK İŞLER VE HİZMETLER 3.980.000,00 

İKLİM DEĞİŞİKLİĞİ MÜDÜRLÜĞÜ 46261816 05 ÇEVRE KORUMA HİZMETLERİ 1.627.000,00 

YAZI İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ 46261818 01 GENEL KAMU HİZMETLERİ 1.400.000,00 

MUHTARLIK İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ 46261819 01 GENEL KAMU HİZMETLERİ 1.461.000,00 

TEFTİŞ KURULU MÜDÜRLÜĞÜ 46261822 01 GENEL KAMU HİZMETLERİ 421.000,00 

STRATEJİ GELİŞTİRME MÜDÜRLÜĞÜ 46261823 01 GENEL KAMU HİZMETLERİ 1.960.000,00 

HUKUK İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ 46261824 
03 KAMU DÜZENİ VE GÜVENLİK 

HİZMETLERİ 
1.949.000,00 

FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ 46261830 04 EKONOMİK İŞLER VE HİZMETLER 84.861.000,00 

İMAR VE ŞEHİRCİLİK MÜDÜRLÜĞÜ 46261831 
06 İSKAN VE TOPLUM REFAHI 

HİZMETLERİ 
9.178.000,00 

KÜLTÜR VE SOSYAL İŞLER 

MÜDÜRLÜĞÜ 
46261832 

08 DİNLENME KÜLTÜR VE DİN 

HİZMETLERİ 
25.819.000,00 

MALİ HİZMETLER MÜDÜRLÜĞÜ 46261833 01 GENEL KAMU HİZMETLERİ 60.789.000,00 

PARK BAHÇELER MÜDRÜLÜĞÜ 46261834 05 ÇEVRE KORUMA HİZMETLERİ 33.318.000,00 

TEMİZLİK İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ 46261835 05 ÇEVRE KORUMA HİZMETLERİ 61.561.000,00 

YAPI KONTROL MÜDÜRLÜĞÜ 46261836 
06 İSKAN VE TOPLUM REFAHI 
HİZMETLERİ 

4.602.000,00 

ZABITA MÜDÜRLÜĞÜ 46261837 
03 KAMU DÜZENİ VE GÜVENLİK 

HİZMETLERİ 
11.815.000,00 

EMLAK VE İSTİMLAK MÜDÜRLÜĞÜ 46261838 
06 İSKAN VE TOPLUM REFAHI 

HİZMETLERİ 
9.119.000,00 

ÇEVRE KORUMA MÜDÜRLÜĞÜ 46261839 05 ÇEVRE KORUMA HİZMETLERİ 1.595.000,00 

RUHSAT VE DENETİM MÜDÜRLÜĞÜ 46261840 
03 KAMU DÜZENİ VE GÜVENLİK 

HİZMETLERİ 
1.376.000,00 

SOSYAL YARDIM İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ 46261841 
10 SOSYAL GÜVENLİK VE SOSYAL 

YARD.HİZ. 
22.107.000,00 

SPOR İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ 46261842 
08 DİNLENME KÜLTÜR VE DİN 

HİZMETLERİ 
7.904.000,00 

PLAN VE PROJE MÜDÜRLÜĞÜ 46261843 
06 İSKAN VE TOPLUM REFAHI 

HİZMETLERİ 
2.371.000,00 

  TOPLAM 430.000.000,00 

Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliği’nin 29. Maddesi gereği 2022 Mali Yılı Gider Bütçesi 

Fonksiyonel Sınıflandırmanın Birinci Düzeyi okunarak oya sunuldu;  Ak Parti Gurubunun (13)  “Red” oylarına 

karşılık (23 Kabul) “Oyçokluğuyla” kabul edilmiştir. 

Katip Üye Ahmet İLKER: Dt.Ahmet ATAÇ, Nuray AKÇASOY, İbrahim KÖKDERE, 

Hasan TUTUCU, Hasan Hüseyin BOLAT, Erdoğan AYDOĞMUŞ, Hasan ÜNAL, Mustafa ÖNDER, 

Ahmet İLKER, Ahmet VURAL, Fikriye GÜVEN ZAPTİYE, Akın ÇAMOĞLU, Turgut DOĞANDOR, 

Hatice Canan ADLIM, Metin GÜNDOĞDU, Mustafa COŞU, Fatma Banu KURT, Zeynep ÇETİN, 

Niyazi ÇETİN, Zehra ZEYDAN, Yaşar TEPEKAYA, Seyfettin ÇALIŞKAN, Mustafa BİRSEN, 

Orhan DURMUŞ, Fatih ÖZATA, Neşe KARADEMİR, Mustafa KAVAS, Burhan ÇİFTER, Ali İNCİ, 

Meliha ÇELİK, Mehmet GÜNDOĞAN, Mustafa GÜLERYÜZ, Emre AYDIN, Erkan KOCA, Zuhal 

SEZGİN, Eyyüp YILMAZ 

Mali Hizmetler Müdürü Süleyman UGUZ: 

 

2022 YILI GELİR BÜTÇESİ EKONOMİK SINIFLANDIRMANIN BİRİNCİ DÜZEYİ 

 

 

Gelirin Açıklama 2022 Yılı 
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Kodu Gelir Tahmini 

 

01 

 

Vergi Gelirleri 152.582.000,00 

 

03 

 

Teşebbüs ve Mülkiyet Gelirleri 38.744.000,00 

 

04 

 

Alınan Bağış ve Yardımlar ile Özel Gelirler 2.127.000,00 

 

05 

 

Diğer Gelirler    179.021.000,00 

 

06 

 

Sermaye Gelirleri 29.636.000,00 

 

09 

 

Red ve İadeler (-) -2.110.000,00 

 

 
 

TOPLAM 
 

400.000.000,00 

 
   

 

 

Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliği’nin 29. Maddesi gereği 2022 Yılı 

Gelir Bütçesi Ekonomik Sınıflandırmanın Birinci Düzeyi okunarak oya sunuldu; Ak Parti 

Gurubunun (13)  “Red” oylarına karşılık (23 Kabul) “Oyçokluğuyla” kabul edilmiştir. 

Katip Üye Ahmet İLKER: Dt.Ahmet ATAÇ, Nuray AKÇASOY, İbrahim KÖKDERE, 

Hasan TUTUCU, Hasan Hüseyin BOLAT, Erdoğan AYDOĞMUŞ, Hasan ÜNAL, Mustafa ÖNDER, 

Ahmet İLKER, Ahmet VURAL, Fikriye GÜVEN ZAPTİYE, Akın ÇAMOĞLU, Turgut DOĞANDOR, 

Hatice Canan ADLIM, Metin GÜNDOĞDU, Mustafa COŞU, Fatma Banu KURT, Zeynep ÇETİN, 

Niyazi ÇETİN, Zehra ZEYDAN, Yaşar TEPEKAYA, Seyfettin ÇALIŞKAN, Mustafa BİRSEN, 

Orhan DURMUŞ, Fatih ÖZATA, Neşe KARADEMİR, Mustafa KAVAS, Burhan ÇİFTER, Ali İNCİ, 

Meliha ÇELİK, Mehmet GÜNDOĞAN, Mustafa GÜLERYÜZ, Emre AYDIN, Erkan KOCA, Zuhal 

SEZGİN, Eyyüp YILMAZ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mali Hizmetler Müdürü Süleyman UGUZ: 

 

2022 YILI FİNANSMANIN EKONOMİK SINIFLANDIRMASI BİRİNCİ DÜZEYİ 
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I Finansmanın Ekonomik Sınıflandırması  2022 YILI TL  (- /+) 

1 İç Borçlanma 29.990.000,00 

2 Dış Borçlanma 10.000,00 

  Toplam 30.000.000,00 

 

 

Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliği’nin 29. Maddesi gereği 2022 Yılı 

Finansmanın Ekonomik Sınıflandırması Birinci Düzeyi okunarak oya sunuldu; Ak Parti 

Gurubunun (13)  “Red” oylarına karşılık (23 Kabul) “Oyçokluğuyla” kabul edilmiştir. 

Katip Üye Ahmet İLKER: Dt.Ahmet ATAÇ, Nuray AKÇASOY, İbrahim KÖKDERE, 

Hasan TUTUCU, Hasan Hüseyin BOLAT, Erdoğan AYDOĞMUŞ, Hasan ÜNAL, Mustafa ÖNDER, 

Ahmet İLKER, Ahmet VURAL, Fikriye GÜVEN ZAPTİYE, Akın ÇAMOĞLU, Turgut DOĞANDOR, 

Hatice Canan ADLIM, Metin GÜNDOĞDU, Mustafa COŞU, Fatma Banu KURT, Zeynep ÇETİN, 

Niyazi ÇETİN, Zehra ZEYDAN, Yaşar TEPEKAYA, Seyfettin ÇALIŞKAN, Mustafa BİRSEN, 

Orhan DURMUŞ, Fatih ÖZATA, Neşe KARADEMİR, Mustafa KAVAS, Burhan ÇİFTER, Ali İNCİ, 

Meliha ÇELİK, Mehmet GÜNDOĞAN, Mustafa GÜLERYÜZ, Emre AYDIN, Erkan KOCA, Zuhal 

SEZGİN, Eyyüp YILMAZ 

Mali Hizmetler Müdürü Süleyman UGUZ: 

2022 YILI AYRINTILI HARCAMA PROGRAMI 
 

EKONOMİK KODLAMA 
I. 3 Aylık                                                                                           

(Ocak-Şubat-Mart) 

II. 3 Aylık                                                                                           

(Nisan-Mayıs-

Haziran) 

III. 3 Aylık                                                                                           

(Temmuz-Ağustos-

Eylül) 

IV. 3 Aylık                                                                                           

(Ekim-Kasım-Aralık) 
 TOPLAM 

KODU AÇIKLAMA Miktar Oran Miktar Oran Miktar Oran Miktar Oran Miktar Oran 

01 Personel Giderleri 
7.192.320,00 12 10.189.120,00 17 17.980.800,00 30 24.573.760,00 41 59.936.000,00 100 

02 Sosyal Güvenlik Kurumlarına Devlet Primi Giderleri 
1.128.000,00 12 1.598.000,00 17 2.820.000,00 30 3.854.000,00 41 9.400.000,00 100 

03 Mal Ve Hizmet Alım Giderleri 
29.767.800,00 12 42.171.050,00 17 74.419.500,00 30 101.706.650,00 41 248.065.000,00 100 

04 Faiz Giderleri 
990.000,00 12 1.402.500,00 17 2.475.000,00 30 3.382.500,00 41 8.250.000,00 100 

05 Cari Transferler 
1.275.840,00 12 1.807.440,00 17 3.189.600,00 30 4.359.120,00 41 10.632.000,00 100 

06 Sermaye Giderleri 
6.722.040,00 12 9.522.890,00 17 16.805.100,00 30 22.966.970,00 41 56.017.000,00 100 

09 Yedek Ödenekler 
4.524.000,00 12 6.409.000,00 17 11.310.000,00 30 15.457.000,00 41 37.700.000,00 100 

 TOPLAM BÜTÇE GİDERİ 51.600.000,00 12 73.100.000,00 17 129.000.000,00 30 176.300.000,00 41 430.000.000,00 100 

 

 

Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliği’nin 29. Maddesi gereği 2022 Mali 

Yılı Ayrıntılı Harcama Programı okunarak oya sunuldu; Ak Parti Gurubunun (13)  “Red” 

oylarına karşılık (23 Kabul) “Oyçokluğuyla” kabul edilmiştir. 

 

 

Katip Üye Ahmet İLKER: Dt.Ahmet ATAÇ, Nuray AKÇASOY, İbrahim KÖKDERE, 

Hasan TUTUCU, Hasan Hüseyin BOLAT, Erdoğan AYDOĞMUŞ, Hasan ÜNAL, Mustafa ÖNDER, 

Ahmet İLKER, Ahmet VURAL, Fikriye GÜVEN ZAPTİYE, Akın ÇAMOĞLU, Turgut DOĞANDOR, 

Hatice Canan ADLIM, Metin GÜNDOĞDU, Mustafa COŞU, Fatma Banu KURT, Zeynep ÇETİN, 

Niyazi ÇETİN, Zehra ZEYDAN, Yaşar TEPEKAYA, Seyfettin ÇALIŞKAN, Mustafa BİRSEN, 
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Orhan DURMUŞ, Fatih ÖZATA, Neşe KARADEMİR, Mustafa KAVAS, Burhan ÇİFTER, Ali İNCİ, 

Meliha ÇELİK, Mehmet GÜNDOĞAN, Mustafa GÜLERYÜZ, Emre AYDIN, Erkan KOCA, Zuhal 

SEZGİN, Eyyüp YILMAZ 

Mali Hizmetler Müdürü Süleyman UGUZ: 

2022 YILI FİNANSMAN PROGRAMI 

 

FİNANSMAN PROGRAMI I. 3 AYLIK                                                                                     II. 3 AYLIK                                                                                       III. 3 AYLIK                                                                                            IV. 3 AYLIK                                                                                            TOPLAM 

KODU AÇIKLAMA Miktar Oran Miktar Oran Miktar Oran Miktar Oran Miktar Oran 

01 Vergi Gelirleri 25.938.940,00 22 35.093.860,00 23 38.145.500,00 25 53.403.700,00 30 152.582.000,00 100 

03 Teşebbüs ve Mülkiyet Gelirleri 6.586.480,00 22 8.911.120,00 23 9.686.000,00 25 13.560.400,00 30 38.744.000,00 100 

04 Alınan Bağış ve Yardımlar  361.590,00 22 489.210,00 23 531.750,00 25 744.450,00 30 2.127.000,00 100 

05 Diğer Gelirler 30.433.570,00 22 41.174.830,00 23 44.755.250,00 25 62.657.350,00 30 179.021.000,00 100 

06 Sermaye Gelirleri 5.038.120,00 22 6.816.280,00 23 7.409.000,00 25 10.372.600,00 30 29.636.000,00 100 

09 Red ve Iadeler (-) -358.700,00 22 -485.300,00 23 -527.500,00 25 -738.500,00 30 -2.110.000,00 100 

  
TOPLAM 68.000.000,00 22 92.000.000,00 23 100.000.000,00 25 140.000.000,00 35 400.000.000,00 100 

 

 

Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliği’nin 29. Maddesi gereği 2022 Yılı 

Finansman Programı okunarak oya sunuldu; Ak Parti Gurubunun (13)  “Red” oylarına 

karşılık (23 Kabul) “Oyçokluğuyla” kabul edilmiştir. 

Katip Üye Ahmet İLKER: Dt.Ahmet ATAÇ, Nuray AKÇASOY, İbrahim KÖKDERE, 

Hasan TUTUCU, Hasan Hüseyin BOLAT, Erdoğan AYDOĞMUŞ, Hasan ÜNAL, Mustafa ÖNDER, 

Ahmet İLKER, Ahmet VURAL, Fikriye GÜVEN ZAPTİYE, Akın ÇAMOĞLU, Turgut DOĞANDOR, 

Hatice Canan ADLIM, Metin GÜNDOĞDU, Mustafa COŞU, Fatma Banu KURT, Zeynep ÇETİN, 

Niyazi ÇETİN, Zehra ZEYDAN, Yaşar TEPEKAYA, Seyfettin ÇALIŞKAN, Mustafa BİRSEN, 

Orhan DURMUŞ, Fatih ÖZATA, Neşe KARADEMİR, Mustafa KAVAS, Burhan ÇİFTER, Ali İNCİ, 

Meliha ÇELİK, Mehmet GÜNDOĞAN, Mustafa GÜLERYÜZ, Emre AYDIN, Erkan KOCA, Zuhal 

SEZGİN, Eyyüp YILMAZ 

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Arkadaşlar 2022 programımız hayırlı olsun. 

Emeği geçen arkadaşlarımıza çok teşekkür ediyorum. Her zaman ki gibi iyi bir yıl geçirme 

dileklerimle bugünkü meclisimizde sona erdi. Kasım Ayı Meclis Toplantıları 1. Birleşim 1. 

Oturum tarihini, 02 Kasım 2021 Salı, saat 17:00 olarak oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 

Etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. 

 

 

 

 

 

Dt. Ahmet ATAÇ    Ahmet İLKER Turgut DOĞANDOR 

            Meclis Başkanı    Kâtip Üye  Kâtip Üye 
 


